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Motie: Behoud bomen op de Dijk bij de Klooienberg

Geconstateerd hebbende dat:

 Er nog geen duidelijkheid is over het al dan niet kunnen behouden van de 
bomen ( Wintereiken en een Hollandse Iep) bij de Klooienberg.

 Het Waterschap momenteel een variantenbeoordeling doet, waar de impact 
van het eventueel moeten wijken van deze bomen nadrukkelijk in 
meegenomen wordt.

 Het de wens is van het zogenaamde Dijkteam om de bomen te behouden. 
 Het gaat om waardevolle monumentale bomen, die een integraal onderdeel 

zijn van de gebouwen van de Klooienberg en een belangrijke functie hebben 
met betrekking tot de biodiversiteit van dit gebied.

 Het gaat om waardevolle bomen, ook qua beleving en herkenbaarheid voor 
Holtenbroek en Stadshagen. 

Van mening dat:
 De bomen in principe behouden moeten blijven.

Roept Raad op:

 Zich nadrukkelijk uit te spreken voor behoud van de bomen en dit kenbaar te 
maken aan het Waterschap.
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